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Z A P I S N I K 

s XIII. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 20. ožujka 2023. godine, s početkom u 12.00 sati  
 

 Predsjednik Županijske skupštine Marijan Kustić u 12.00 sati otvorio je XIII. sjednicu 
Županijske skupštine, zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenicu 
župana Jasnu Orešković Brkljačić, Zamjenika župana Milana Uzelca te pročelnike stručnih službi, 
predstavnike medija i ostale nazočne. 
 

Predsjednik Skupštine utvrdio je da je od 29 članova Skupštine, XIII. sjednici nazočno 26 
članova i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

Tijekom sjednice bilo je nazočno od 25 do 26 članova Skupštine. 
 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

Tomislav  Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Ante Dabo, Milorad Delić, Vlatka Devčić – 

Stilinović, Mirjana Đević, Zlatko Fumić, Milan Knežević, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Robert 

Lilion, Ana Manjerović,  Darko Milinović, Željko Nekić, Ivana Prpić, Ivica Radošević, Sanja 

Rukavina, Vlatka Ružić, Tihomir Starčević, Margareta Škunca - Čepulo, Branislav Šutić, Martina 

Tenđera, Krunoslav Tomljanović, Danijel Tušak i Tomislav Zrinski. 
 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Milan Mataija, Marko Prpić i Sandra Šarić Samaržija.  
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije, 

Jasna Orešković Brkljačić – Zamjenica župana,  Milan Uzelac – Zamjenik župana, Marijana Lulić - 
ovlaštena službenica umjesto Nine Jamičić - p.o. pročelnice Upravnog odjela za poljoprivredu i 
turizam, Mira Jurišić - p.o. pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Zrinka 
Mraović - p.o. pročelnica Upravnog odjela za regionalni razvoj i fondove EU, Sanja Vladetić – p.o. 
pročelnica Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću, 
Gordana Pađen – p.o pročelnica Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale, 
Dubravka Rukavina - p.o. pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu politiku, demografiju 
i mlade te stambeno  zbrinjavanje, Ana Rukavina Stilinović - p.o. pročelnica Upravnog odjela za 
gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, Anita Varžak - p.o. pročelnica Službe za unutarnju 
reviziju, Valentina Zdunić - p.o. pročelnica Upravnog odjela za školstvo, sport i kulturu, Ana 
Milinković Rukavina – pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu 
okoliša, Florijan Ćelić – iDeo Plan Pula – voditelj izrade Programa ublažavanja klimatskih promjena, 
prilagodbe klimatskim promjenama i zaštite ozonskog sloja Ličko-senjske županije, Željka Rukavina 
- službenica Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale te Nikola Došen, 
Mandica Rukavina, Antonija Matić i Katica Milinković – službenici Upravnog odjela za poslove 
Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću.  
 

Nakon utvrđenog kvoruma Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat. 
 

D. Milinović je u ime Kluba stranke LiPO zatražio pauzu od 5 minuta kako bi razmotrili daljnje 

sudjelovanje u radu Županijske skupštine. 

Nakon pauze je istakao kako neće dozvoliti omalovažavanje gotovo 11 000 glasača koji su 

glasali za stranku LiPO te da se i Predsjedniku Skupštine pokušava narušiti autoritet. 

Prije I. sjednice je rečeno da će na sljedećoj sjednici biti izabran potpredsjednik ili 

potpredsjednica iz redova oporbe. Još nisu dočekali tu sjednicu i zbog toga je ova Skupština krnja. 

Dvije godine mandata Župana su protekle onako kako su i očekivali, u lažnim obećanjima, neradu i 

vožnji sa dva BMW-a. 

Na zadnjoj sjednici izabrana su određena radna tijela Skupštine te je Župan kontaktirao sve 

stranke osim stranke LiPO. Za Odbor za pitanja hrvatskih branitelja kontaktirao je članove stranke 
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LiPO, koji su rekli da neće biti članovi tog Odbora, usprkos tome su imenovani da bi onda povukli 

svoju kandidaturu. 

Župan ne želi s njim kontaktirati iako je predsjednik najveće oporbene stranke u Skupštini. 

Pristaje i na to da izaberu posrednike koji bi se međusobno dogovarali. Na zadnjoj sjednici je rečeno 

da će na ovoj sjednici biti popunjena ostala radna tijela Skupštine i ponovno od toga nema ništa. 

Žele korektan odnos i pokušati doprinijeti boljitku rada Županijske skupštine. 

S druge strane G. Pađen je rekla da nema ovlaštenje za vođenje sedam sjednica Skupštine, 

Župan je rekao da ima, a niti danas nisu dobili dokaz za tu tvrdnju. 

D. Milinović je naglasio da duguje ispriku S. Vladetić koja je nakon gubitka izbora zatražila 

isčlanjenje iz stranke LiPO. Odgovorio joj je da nije članica stranke budući nije znao da ju je gđa. 

Josipa Ojurović učlanila i zbog toga joj se ispričao.  

Ako se ne popune ostala radna tijela Skupštine i ne izabere potpredsjednik ili potpredsjednica  

iz redova oporbe, stranka LiPO nakon aktualnog sata neće sudjelovati u radu Županijske skupštine. 

Predsjednik Skupštine je istakao kako su rekli da će to ići, nije pripremljeno za ovu sjednicu i 

za sljedeću sjednicu Skupštine će biti sve kako treba. Nada se da će svi zajedno raditi na boljitku 

Županije. Slaže se da se treba pridržavati onoga što je rečeno, kao i Poslovnika i više neće biti 

istupanja mimo istoga. Od današnjih najavljenih pitanja za aktualni sat tri pitanja nisu pravovaljano 

postavljena. 
 
Članovi Skupštine su minutom šutnje odali počast bivšem županu Milanu Koliću i nedavno 

tragično preminulim pirotehničarima na području Županije. 

 

Predsjednik Skupštine je istakao da je D. Milinovć naveo pitanja, međutim nije naveo iz koje se 

domene pitanja postavljaju, pitanje R. Liliona je došlo van roka i nije napisano kome se postavlja, 

dok je T. Zrinski naveo da postavlja pitanje iz područja zdravstva, ali nije naveo kome postavlja 

pitanje. Pitanja se mogu pisanim putem postaviti i između dvije sjednice Skupštine. 

Pisana najava pitanja sadrži ime i prezime člana Skupštine koji želi postaviti pitanje, naznaku 

kome se pitanje postavlja te oznaku područja na koje se pitanje odnosi. 

D. Milinović je istakao kako u duhu dobre prakse ne bi trebalo biti problema, osim ako se ne 

boje pitanja. 

Predsjednik Skupštine je odgovorio kako se nitko ničega ne boji, nego se pridržava Poslovnika. 

D. Milinović je dodao kako zna da se Župan boji, međutim zanima ga čega se Predsjednik 

Skupštine boji. 

Predsjednik Skupštine je ponovio da se ničega ne boji, dobio je mišljenje pravne službe i 

pridržavat će se Poslovnika. 

D. Milinović je istakao da se ne možemo nekada držati tako striktno Poslovnika, a sedam 

sjednica je bilo nelegalno. Jasno je naveo da je pitanje upućeno Županu, vidljivo je da je pitanje 

poslano s njegovog maila i ne vjeruje da se Župan boji pitanja. Ispričao se što nije naveo iz koje su 

domene pitanjea te je istakao da je jedno pitanje iz područja kriminaliteta, jedno iz gospodarstva i 

jedno iz društvenih djelatnosti. 

Župan je istakao kako je dosta kaubojštine, manipuliranja sa Skupštinom i zloupotrebljavanja 

pozicije člana Skupštine. Zahtijeva da se članovi Skupštine pridržavaju Poslovnika o radu u kojem 

je u članku 98. stavak 3. točno propisano kako se postavljaju pitanja. Zahvalio se svim članovima 

Skupštine koji su postavili pitanja adekvatno poslovničkoj proceduri te naglasio da više nisu 

dopustiva daljnja glumatanja i teatralnosti. Zamolio je i Predsjednika Skupštine da se Poslovnik 

poštuje i da se vidi da se u Skupštini predstavljaju građani, a ne da se radi cirkus. 
 
Pitanja za aktualni sat su najavili A. Dabo, D. Tušak, I. Radošević, T. Biondić i B. Kostelac. 

A. Dabo je istakao da prvo pitanje postavlja Županu, a da može odgovoriti i A. R. Stilinović, 

p.o. pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet. Prilikom izvještaja po 
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pitanju izvršavanja koncesijskog ugovora za plažu Zrće obećano mu je će dobiti cjeloviti odgovor 

nakon geodetske izmjere, utvrđivanja granice koncesijskog područja itd. Odgovor još nije dobio. 

Kao član Županijske skupštine i Gradskog vijeća Grada Novalje istakao je da je koncesionar 

jako izašao iz koncesijskog ugovora, da se ne pridržava istoga, ne pridržava se niti UPU-a koji je 

donesen prije dvije godine i dao je veća prava nego Županija kao davatelj koncesije. Ne pridržava se 

apsolutno ničega kada je u pitanju koncesijsko područje i korištenje plaže koja je strateški važna za 

Grad Novalju. Kada bi vidjeli na što to ljeti izgleda, mišljenja je da bi svi ostali šokirani s onim što se 

dešava na toj plaži. 

Zamolio je da se nešto poduzme po tom pitanju. 

Drugo pitanje je iz područja društvenih djelatnosti i htio bi da dobije precizniji odgovor na 

pitanje koje je također već bilo postavljeno. Zanima ga što je sa natječajem iz NPOO-a kada je u 

pitanju dogradnja Škole u Novalji. Kada su vidjeli da od toga u neko dogledno vrijeme neće biti 

ništa, roditelji su se pokrenuli i kroz školske odbore i vijeća radi se na alternativnim rješenjima i 

unutarnjem preuređenju same zgrade. 

Zanima ga što mogu konkretno očekivati i je li točna informaciju koju su čuli na Gradskom 

vijeću Grada Novalje da je ta dogradnja pilot projekt Ministarstva znanosti i obrazovanja? 

Župan je zamolio A. R. Stilinović da odgovori na prvo pitanje budući radi na koncesijama, a 

Zamjenica župana J. O. Brkljačić će odgovoriti na drugo pitanje budući je iz njezine domene. 

A. R. Stilinović je istakla da je na zadnjoj sjednici prošle godine raspravljano o Izvješću o 

provedbi Odluke ugovora o koncesijama i zaključak je da je Stručno povjerenstvo za koncesije na 

plažama vezano za tu lokaciju zaključilo da će se tražiti od koncesionara da se napravi geodetska 

izmjera svih objekata izgrađenih na plaži i da se o tome Povjerenstvu dostavi izvješće. Rok koji je 

Povjerenstvo utvrdilo je 1. travnja i taj rok još nije istekao. Na jednoj od sljedećih sjednica Skupštine, 

čim budu imali novi zaključak, pismeno će se izvijestiti članovi Skupštine o nalazima Povjerenstva. 

A. Dabo je istakao da nije zadovoljan s odgovorom iz razloga što mu je prije četiri mjeseca to 

isto rečeno, do sada se mogao napraviti bilo kakav geodetski snimak da se utvrdi stvarno stanje i 

misli da je vrijeme da se na to hitno reagira. 

Zamjenica župana J. O. Brkljačić je istakla da su u planu za sljedeće projekte Osnovna škola u 

Novalji, Osnovna škola u Korenici, Osnovna škola u Otočcu i Gimanzija u Gospiću. 

Što se tiče Osnovne škole A. G. Matoša u Novalji cilj je dogradnja Škole za rad u jednoj smjeni. 

Predviđena vrijednost projekta je 4 mil. eura i aplicirati će preko Fonda iz NPOO-a. Projekt je gotov, 

poslali su Ministarstvu znanosti i obrazovanja zahtjev za suglasnost, međutim paralelno je išla i 

izmjena normativa što se tiče standarda prostornih uvjeta i čekaju suglasnost kako bi sa svim 

zajedno mogli aplicirati. 

A. Dabo je upitao kada se očekuje natječaj. 

Zamjenica župana je odgovorila da se po normativnom planu objave očekuje u zadnjem 

kvartalu ove godine. 

D. Milinović je istakao da po Poslovniku odgovor može dati onaj kome je pitanje postavljeno. 

A. R. Stilinović je dala odgovor protivno Poslovniku, budući odgovor mogu dati samo Župan i 

zamjenici. 

Predsjednik Skupštine je istakao kako je i A. Dabo zatražio da mu p.o. pročelnica odgovori u 

cilju što točnijeg odgovora. 

D. Tušak je istakao da je u sklopu gospićke bolnice otvorena Senzorna soba i čestitao svima koji 

su bili uključeni u taj projekt. Terapija senzoričke integracije koja se provodi u senzornim sobama 

postala je vrlo značajna za ranu intervenciju kod predškolske djece. UNICEF je temeljem analize 

došao do zaključka da u šest županija ne postoji takva terapija i zato je raspisan natječaj. Žalosti ga 

što je naša Županija bila među njima. To samo pokazuje kakva je u prošlosti bila svijest o rješavanju 

problema djece s posebnim potrebama. Senzorna soba je dobar početak i s obzirom da je broj djece s 

poteškoćama na području Gospića i Otočca u dobi od 0-7 godina veći od 100. Smatra da moramo 
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uložiti puno više sredstava u terapeutske mogućnosti i pomoći našim najmlađima kako ne bi morali 

ići u veće centre. Na otvorenju senzorne sobe Župan je najavio dodatna ulaganja. 

Zanima ga planira li se neki novi projekt za rješavanje problema djece s posebnim potrebama, 

jer smatra da na ovakvom projektu ne smijemo stati. 

U svezi drugog pitanja D. Tušak je istakao da Župan u zadnje vrijeme dosta najavljuje Program 

Lika, a i sam je kao predsjednik Odbora za gospodarstvo prisustvovao jednom sastanku na kojem je 

tema bila navedeni Program. Rečeno je da je za Program u razdoblju od tri godine planirano 4 mil. 

eura za 12 jedinica lokalne samouprave i Županiju. Početkom ove godine objavljeni su programi 

gospodarske i društvene revitalizacije Gorskog kotara i Dalmatinske zagore. Za Gorski kotar 

predviđeno je 7.101.000,00 eura za devet jedinica lokalne samouprave, a za Dalmatinsku zagoru 

10.053.000,00 eura za 32 jedinice. U tim programima navedeno je da se sredstva prema područjima 

ulaganja alociraju na način da je za gospodarsku infrastrukturu predviđeno 40 ili 50% sredstava, a 

za društvenu i komunalnu infrastrukturu 20 ili 30%. 

Zanima ga zašto je za Program Lika predviđeno samo 4 mil. eura i koliko će se od tih sredstava 

alocirati za gospodarsku infrastrukturu? 

Župan je istakao da je projekt senzorne sobe pokrenut u kolovozu 2021. godine na inicijativu D. 

Tušaka. Županija je odmah reagirala i dobili su zamolbu za financiranjem i podrškom na provedbi 

potencijalnog projekta. Županija se istoga dana, 13. kolovoza, očitovala spremnošću sufinancirati 

plaću zaposlenika u senzornoj sobi. Županija planira i dalje ulagati u projekte koji će pomoći djeci s 

posebnim potrebama, prati dvije udruge koje se bave takvom djecom, maksimalno ih  

subvencionira kroz proračunska sredstva i prati njihov rad. Pomaže i zaposlenicima koji vode skrb 

o toj djeci, a planiraju se i nova financijska ulaganja. Prilikom otvaranja Senzorne sobe pojavilo se 

novih prijedloga i ideja za dodatna opremanja, na godišnjoj razini 60-ero djece može koristiti tu 

sobu, dok su potrebe veće. 

Županija će i dalje kroz rebalans Proračuna u dogovoru s nadležnim institucijama pomagati 

djeci s posebnim potrebama. 

Što se tiče Programa Lika preliminarno su obavljeni sastanci i razgovori u Ministarstvu 

regionalnog razvoja i fondova EU. Preko medija su saznali da su 4. siječnja programi za Gorski 

kotar i Dalmatinsku zagoru stupili na snagu. Zatražili su sastanak u resornom Ministarstvu u svezi 

Programa Lika. Naknadno su imali razgovore sa državnim tajnikom Šimom Erlićem koji je danas 

ministar regionalnog razvoja i fondova EU. Župan je istakao da mu je u rukama dokument koji 

razrađuju sa stručnim službama, jedinicama lokalne samouprave i resornim Ministarstvom kako bi 

se navedeni Program razvijao. Preliminarno je dogovoren iznos od 4 mil. eura. 

Na zadnjem sastanku Izvršnog odbora Zajednice županija, gdje je bio nazočan i ministar, rečeno 

je da će se točan iznos za Program Lika definirati tijekom ovog mjeseca ili početkom travnja. Moći će 

alocirati sve jedinice lokalne samouprave s područja Županije, plus tri jedinice s područja 

Karlovačke županije, koje teritorijalno pripadaju području Like, ali se ne nalaze na području Ličko-

senjske županije i Općina Gračac u Zadarskoj županiji. Na tom neformalnom sastanku dogovoreno 

je da bi 40% sredstava išlo za razvoj gospodarstva, 30% bi išlo za projekte iz društvenih djelatnosti a 

30% za projekte iz komunalne infrastrukture. Možda će se pojaviti potreba i mogućnost 

rebalansiranja neiskorištenih sredstava Gorskog kotara. Prilikom prijave projekata cjelokupna 

dokumentacija mora biti pripremljena do kraja godine za svaku godinu a projekt traje tri godine. 

Župan je istakao da će se svim članovima Skupštine dostaviti izvješće što je do sada učinjeno u 

svezi navedenog Programa. 

I. Radošević je postavio pitanje Županu vezano za najavljeni projekt Ministarstva pravosuđa i 

uprave vezano za modernizaciju zatvorskog sustava kroz izgradnju kaznionice u Gospiću. 

Zamolio je Župana da im pojasni navedeni projekt i upitao je kolika je približno procijenjena 

vrijednost projekta? 

Župan je istakao da je u razgovorima sa resornim Ministarstvom i ministrom Malenicom u 

razradi povećanje kapaciteta zatvorskog sustava, odnosno kaznionice na području naše Županije. 
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U ovom trenutku je preko 100 zatvorenika u zatvoru u Gospiću koji zapošljava nešto više od 

100 zaposlenika u trosmjenskom radu. Kroz novi projekt, koji je intencija Ministarstva pravosuđa i 

uprave gradila bi se nova kaznionica na području Grada Gospića, odnosno na području postojećeg 

zatvora, tzv. Maksimovićevih štala i tako bi dobili izmještanje zatvorskog sustava iz središta Grada 

Gospića. Dugoročno bi se reflektirala mogućnost otvaranja Županijskog suda na području naše 

Županije, budući se sada istražni postupci vode u ingerenciji Županijskog suda u Karlovcu. U ovom 

trenutku je friziran završni dokument, odnosno sporazum o realizaciji projekta modernizacije 

zatvorskog sustava kroz izgradnju kaznionice na području Grada Gospića, čiji će potpisnici biti 

Ministarstvo pravosuđa i uprave, odnosno resorni ministar I. Malenica, Ličko-senjska županija, gdje 

je potpisnik Župan i Grad Gospić, gdje je potpisnik Gradonačelnik K. Starčević. 

Kroz taj sporazum izdefinirana je čestica na kojoj će se graditi kaznionica, tko su investitori  i od 

kuda su izvori financiranja. Vrijednost investicije će iznositi između 70 i 90 mil. eura, što je jedna od 

većih investicija na području naše Županije. Kapacitet zatvorskog sustava bi se povećao na 400 

zatvorenika, što bi pridonijelo zapošljavanju novih 250 zaposlenika različitih struka i profila. Projekt 

je dobio suglasnost Ministarstva financija i planira se financirati sredstvima Razvojne banke Vijeća 

Europe. 

T. Biondić je uputio pitanje Županu u svezi ulaganja Županije u lučka područja.  

U proteklom razdoblju u luku Senj uložena su kroz lučku upravu određena sredstva. To je još 

uvijek nedostatno za potpuno uređenje luke pa ga zanima možemo li i u ovoj godini očekivati 

nastavak ulaganja i radova u samoj luci i koja su još ulaganja Županije kroz projekte u ovaj dio 

priobalnog pojasa? 

Župan je odgovorio da se ovih dana i u medijima moglo vidjeti da je Ministarstvo mora, 

prometa i infrastrukture osiguralo dodatnih 1,9 mil. eura za ulaganja u lučke uprave na području 

Ličko-senjske županije. Ministarstvo je osiguralo i dodatna sredstva za uređenje plaža na području 

kupališta Banja u Senju i kupališta na području Karlobaga, odnosno u Cesarici. 

Uz trenutno uređenje gradske plaže u Karlobagu u tijeku je realizacija četvrte faze ulaganja u 

trenutnu infrastrukturu na području Karlobaga.  

Za uređenje kupališta Banja osigurano je 300.000,00 eura a za uređenje plaže u Jablancu 

100.000,00 eura. Za lučku upravu Novalja osigurano je dodatnih 112.500,00 eura za izvođenje 

radova na elektroinstalacijskoj mreži i vodovodnoj mreži u luci Tovarnele. 

Lučkoj upravi Senj odobren je iznos od 380.000,00 eura za izvođenje radova na izvanrednom 

održavanju luke Barić Draga. Na području Općine Karlobag 400.000,00 eura će se uložiti za 

izvođenje radova na izvanrednom održavanju dijela luke Karlobag, dok je za izvođenje radova na 

izvanrednom održavanju luke Senj osiguran iznos od 590.000,00 eura. 

Uz sve navedeno izvode se radovi na trećoj rampi u luci Stinica, uređenje luke Metajna, 

uređenje luke Barić Draga, luke Senj, luke Karlobag, luke Novalja, Ribarske luke, Komunalne luke 

itd. 

B. Kostelac je postavio pitanje Županu u svezi odgojno-obrazovnih procesa. Istakao je da je na 

ovu temu potrebna šira i temeljitija rasprava. 

U našoj Županiji, kao i na području cijele RH, imamo suficit zvanja i zanimanja, što ne odgovara 

aktualnim potrebama tržišta rada i razvidno je da ni u bliskoj budućnosti neće biti potrebe za istim. 

Vidljivo je da nam kronično nedostaje određenih strukovnih i obrtničkih zvanja i zanimanja pa 

radnu snagu uvozimo iz vana poput stolara, keramičara, električara, vodoinstalatera itd. 

Ne smijemo zanemariti ni razvijanje digitalnih kompetencija kod djece i mladih. Nedavno su 

naši robotičari postigli izvrsne rezultate na nacionalnom natjecanju. Osvojili su prvo mjesto i time 

osigurali pravo na sudjelovanju na Europskom kupu. 

Kod velikog broja djece postoji nedostatak interesa za određenim zanimanjima, što je predmet 

za jednu širu analizu i raspravu te je više društvenih, ekonomskih, socioloških i raznih drugih 

faktora koji direktno ili indirektno utječu na pad interesa kod djece. 
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Upitao je Župana je li moguće da se osnuju stručni timovi na području Županije koji bi izvršili 

određena predavanja u školama i upoznali roditelje i djecu sa potrebitim zanimanjima koja bi u 

budućnosti odgovarala potrebama u našoj Županiji? 

Župan je istakao da gledajući školsku godinu 2023./24. u Srednoj školi P. R. Vitezović u Senju 

postoje smjerovi elektrotehničar, Opća gimnazija, turističko-hotelijerski komercijalist i tehničar za 

računovodstvo. U Srednoj školi Otočac imamo smjerove Opća gimnazija, šumarski tehničar, 

poslovni tajnik, elektrotehničar, automehaničar, autoelektričar, ekonomist i prodavač, u Gimnaziji 

Gospić imamo Opću gimnaziju, u Strukovnoj školi Gospić postoje smjerovi ekonomist, medicinska 

sestra i tehničar, elektrotehničar, vozač motornog vozila, tehničar za računarstvo, tehničar, 

hotelijerski komercijalist, kuhar, konobar, automehaničar, elektromehaničar i vodoinstalater, dok u 

Srednoj školi «Plitvička jezera» imamo smjerove hotelijersko-turistički tehničar, kuhar, konobar, 

slastičar i Opća gimnazija. 

Mijenjanjem kurikuluma, koji se mora usuglasiti sa resornim Ministarstvom obrazovanja i 

prosvjete, maksimalno su radili kako bi se osposobile buduće generacije potrebama tržišta rada. 

Jedna od novih školskih ustrojbenih jedinica koja će biti u Strukovnoj školi Gospić je tehničar za 

geodeziju i geoinformatiku te se u suradnji sa ostalim školama radi na osnivanju novih smjerova. 

Župan je zamolio Valentinu Zdunić, p.o. pročelnicu Upravnog odjela za školstvo, sport i 

kulturu da se u kontaktu s  ravnateljima škola, kao što se to i redovno čini, izdefiniraju potrebe 

prilagodbe tržištu rada i prilagodbe budućem kurikulumu i da se B. Kostelcu uputi detaljan 

odgovor što je do sada sve poduzeto u svezi istog. 

Za ustroj novih smjerova potrebno je osigurati i radne uvjete u školama. U Strukovnoj školi 

Gospić otvoren je novi praktikum za kuhare i konobare, a u pripremi je i novi praktikum za 

elektrotehničare. Provodili su i anketiranja među učenicima i roditeljima iz osnovnih škola kako bi 

se upoznali sa njihovim planovima i željama. 

B. Kostelac je dodao kako je važno upoznati roditelje i djecu sa određenim stručnim 

zanimanjima. Nedavno je održan susret Župana i Premijera gdje se govorilo o osovini za razvoj 

Županije, što bi uz turizam bila i poljoprivreda. Tragično je to da u kraju koji bi se trebao bazirati na 

razvoj poljoprivrede imamo slučaj da se nedavno u Srednoj školi Otočac pokušalo uvesti zanimanje 

poljoprivrednik, a prijavio se samo jedan učenik. Problem je što postoje određeni stereotipi prema 

određenim zvanjima i zanimanjima. 
 
Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je dao dnevni red XIII. sjednice Županijske 

skupštine na raspravu. 
D. Milinović je upitao Predsjednika Skupštine je li prihvaćen zahtjev stranke LiPO da na idućoj 

sjednici Skupštine na dnevnom redu bude dopuna radnih tijela i izbor potpredsjednika ili 
potpredsjednice Skupštine iz reda oporbe. 

Predsjednik Skupštine je odgovorio da je već rečeno da hoće. 
 
Rasprave o dnevnom redu nije bilo pa je na glasovanje dao sljedeći 
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 

1. Usvajanje Zapisnika s XII. sjednice Županijske skupštine 

2. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Županijskoj skupštini Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

3. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o sufinanciranju Projekta 

«Centar za gospodarenje otpadom Babina Gora» u 2023. godini 

4. Donošenje Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje 

minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva Ličko-senjske županije 

u 2023. godini 
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5. Donošenje Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje 

minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih domova Ličko-

senjske županije u 2023. godini 

6. Donošenje Odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za 

decentralizirano financiranje Doma za starije osobe  Ličko-senjske županije u 2023. godini 

7. Donošenje Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije zdravstvenih ustanova Ličko-senjske županije u 2023. godini 

8. Donošenje Odluke o objavi obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene – privezišta u uvali Dražica 

(Grad Novalja) 

9. Donošenje Odluke kojom se određuju morske plaže na kojima se provodi praćenje kakvoće 

mora za kupanje na području Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

10. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na 

području Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

11. Donošenje Odluke o javnim priznanjima Ličko-senjske županije 

12. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o popisu pravnih osoba od posebnog interesa za Ličko-

senjsku županiju 

13. Donošenje Odluke o  osnivanju Kulturnog vijeća Ličko-senjske županije  

14. Donošenje Programa rada Županijske skupštine Ličko-senjske županije za 2023. godinu   

15. Donošenje Programa ublažavanja klimatskih promjena, prilagodbe klimatskim    

promjenama i zaštite ozonskog sloja Ličko-senjske županije 

16. Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za 2023. godinu 

17. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije u 2023. godini 

18. Donošenje Zaključka o utvrđivanju Prijedloga izmjene Plana specijalističkog usavršavanja 

zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje (2020. do 2024. godina) Ličko-senjske 

županije 

19. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», suvlasnika Zdravka Hrvatina iz Fažane 

20. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», suvlasnica Nade Vukmirović i Radojke Ćurčić iz Plitvičkih 

Jezera 

21. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», vlasnice Branke Dmitrašinović iz Apatina, Republika Srbija 

22. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», vlasnice Branke Dmitrašinović iz Apatina, Republika Srbija 

23. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra po 

pravu prvokupa na području k.o. Senj 

24. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra po 

pravu prvokupa na području k.o. Gospić 

25. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije 
 
  Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova «za» usvojila dnevni red XIII. sjednice 

Županijske skupštine. 
 

AD/1 Usvajanje Zapisnika s XII. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je zapisnik s XII. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova «za» usvojila zapisnik s XII. sjednice 

Županijske skupštine. 
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AD/2 Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Županijskoj skupštini Ličko-senjske županije za 2023. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

  Obrazloženje je dala Sanja Vladetić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za poslova Župana, 
Županijske skupštine te odnosa s javnošću. 

Istakla je da je sukladno Zakonu o financiranju političkih aktivnosti, izborne promidžbe i 
referenduma propisano i sukladno tome je dostavljen prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava 
za financiranje političkih stranaka koje su zastupljenje u Županijskoj skupštini za 2023. godinu. 

Temeljem članka 10. Odluku o financiranju, koja se donosi godišnje i koja mora biti 
usklađena sa županijskim proračunom, predstavničko tijelo jedinica lokalne i područne (regionalne) 
samouprave donosi na temelju kriterija iz članka 7. ovoga Zakona, odnosno članka 5., gdje je 
utvrđen najmanji iznos koji se odnosi na člana Županijske skupštine. S obzirom da je to iznos od 
663,61 eura po svakoj članici, odnosno članu Skupštine podzastupljenog spola kojih je u našoj 
Skupštini 40%manje, za svaku članicu taj iznos se povećava za 10% i tako je za članicu određen 
iznos od 729,97 eura. 

Sredstva se sukladno Zakonu i mišljenju Županijskog izbornog povjerenstva određuju 
sukladno konačnim rezultatima izbora koji su provedeni za političke stranke, odnosno članove i 
članice zastupljene u Županijskoj skupštini. 

HDZ ima 6 članova, 5 članova i 1 članica, godišnji iznos je 4.048,02 eura. 
HSU ima 1 člana, godišnji iznos je 663,61 eura. 
HSS ima 2 člana, 1 člana i 1 članicu, godišnji iznos je 1.393,58 eura. 
HBS ima 1 člana, godišnji iznos je 663,61 eura. 
LIPO ima 9 članova – 4 člana i 5 članica, godišnji iznos je 6.304,29 eura. 
 
D. Milinović, koji je zatražio obrazloženje, istakao je da više nema potrebe za istim budući je 

htio da se i ovom prilikom vidi  da je po broju članova stranka LiPO pojedinačno najjača politička 
opcija u Skupštini. 
 

  Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 
  U raspravi su sudjelovali D. Milinović u ime Kluba stranke LiPO, Župan, Predsjednik 

Skupštine i A. Dabo. 
D. Milinović je u ime Kluba stranke LiPO istakao da su ova sredstva vrlo bitna za 

funkcioniranje političkih stranaka i da nema istih bilo bi teže politički djelovati. 
Dobio je poruku na mobitel u kojoj ga jedna osoba pita bi li je mogao isčlaniti iz stranke LiPO 

i učlaniti u HDZ. Pitao je dotičnu osobu zašto to traži, a ista je odgovorila zbog posla u jednom 
javnom poduzeću te navodi i tko je to traži. Mišljenja je da se zbog takvih stvari Župan boji pitanja i 
zbog toga su ova sredstva vrlo bitna za funkcioniranje političkih stranaka. 

Što se tiče izgradnje kaznionice u Gospiću, za vrijeme komunizma su za procvat Zajednice 
općine Like htjeli napraviti novi zatvor. To je ujedno i poziv turistima da dođu u Ličko-senjsku 
županiju u kojoj će ubrzo biti više zatvorenika nego građana. Ministar Malenica kaže da ubrzavaju 
postupak i pripremaju se za taj projekt. Budući je do sada smijenjen 21 ministar potreban je novi 
zatvor da bi isti imali gdje stati. 

Župan, kada je nervozan, ponavlja riječ „ustvari“, prilikom proteklog odgovora više od 78 
puta pa mogu prihvatiti i pauzu da se smiri. 

Predsjednik Skupštine je upitao kakave to ima veze sa točkom dnevnog reda. 
D. Milinović je odgovorio da im ova sredstva daju mogućnost da politički djeluju. 
Predsjednik Skupštine ga je zamolio da se usredotoči na točku dnevnog reda. 
D. Milinović je dodao da mu je u vrijeme dok je bio Župan došao dr. Ratković, njegov veliki 

politički protivnik, i zatražio koncesiju za ženu. Nije mu palo na pamet da kolegici ne odobri tu 
koncesiju. Mnoge se koncesije ne odobravaju i priječe i to je trgovanje utjecajem. 

Ova sredstva će upotrijebiti i da vide sastave upravnih vijeća, ima li u njima onih koji su mu 
u prošlosti bili malo bliži, a ima li i nekih koji su četvrti ili peti put u istima. Ova sredstva im 
omogućuju da o tome mogu pričati i organizirati tiskovne konferencije ili javne tribine. 
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Na nacionalnoj razini kažu da je AP, a kod nas EP, ne prejudicira ništa nego govori ono što 
dobiva na mail i na ostale načine. Organizirat će tribinu u svezi trgovanja utjecajem i to je vrlo 
škakljiva tema, budući je nemoguće da mu deset direktora kažu da oni bi, ali im netko ne dopušta. 
Neće reći tko, jer možda nije istina. 

Govorio je i da Dom za starije i nemoćne krši javnu nabavu. 
Župan je zatražio od Predsjednika Skupština da ne dopusti D. Milinoviću da raspravlja na 

ovakav način i govori neistine. 
Predsjednik Skupštine je zamolio da ne upadaju u riječ jedni drugima i da se drže teme 

dnevnog reda. 
D. Milinović je dodao kako je nakaradno da se otvara nova kaznionica budući svoj razvoj 

moramo isključivo bazirati na turizmu. 
Predsjednik Skupštine je još jednom upozorio D. Milinovića i upitao kakve veze ima 

kaznionica sa financiranjem političkih stranaka? 
D. Milinović je istakao kako koriste ova sredstva da bi upozoravali ljude. Volio bi da im se 

dostavi popis članova svih upravnih vijeća i da se vidi je li u nekoj ustanovi zatraženo da se jedna 
osoba smijeni, a stavi druga. Nema potrebe za nervozom, sve je to dio političke utakmice, kao što 
već dvije godine čeka Đuku Verzona. Nema ga ni danas na sjednici dok su njegovi pročelnici uvijek 
prisustvovali sjednicama i to je dokaz poštovanja i prema Skupštini i prema Županu. 

Zadovoljan je s raspodjelom ovih sredstava i upotrijebit će ih i da što više educiraju i 
informiraju ljude o radu Skupštine. Sazvat će i sjednicu Antikorupcijskog vijeća budući se svašta 
priča pa i to da je Župan bio na nekakvim razgovorima. 

Župan je, što se tiče AP i EP, istakao da je prije bio DM, na kojeg su ljudi 20 godina bili 
navikli, na njegove torture i uvjetovanja u zapošljavanju. Zna tisuće ljudi, ima i SMS-ove gdje se 
ljudima prijeti da će nastradati ako ga izdaju i gdje su ljudi na razne načine ucjenjivani. 

Što se tiče uzurpacije i zloupotrebljavanja Županije ima mnogo dokaza o tome što je u 
prošlosti D. Milinović sve radio. 

Predsjednik Skupštine je upozorio Župana. 
Župan je istakao, da ako D. Milinović može teatralno nastupati i raditi cirkus od Skupštine, 

onda mu i on može odgovoriti. Upozorio je Predsjednika Skupštine da nije postupio sukladno 
Poslovniku budući nije izrekao opomenu D. Milinoviću. 

Predsjednik Skupštine je odgovorio da on predsjeda sjednicom Skupštine i zamolio je da se 
ne komunicira na takav način. U tri navrata je opomenuo D. Milinovića kada je skrenuo s teme, a 
ako će za svaku rečenicu davati opomenu pojedini članovi nakon tri minute više neće biti na 
sjednici. 

Župan je čestitao D. Milinović na sredstvima i nada se da će ih znati dobro upotrijebiti. 
Kampanja D. Milinovića je puno više koštala i volio bi vidjeti koliko je sredstava potrošio u 
protekloj kampanji. 

D. Milinović je dodao da neće govoriti o imenima, jer će Županu biti neugodno. Sazvat će 
Antikorupcijsko vijeće da vide je li E. Petry kao direktor HEP-a uvjetovao ljude da se učlane u HNS 
kako bi dobili posao, a sada u HDZ i je li se direktor HEP-a morao učlaniti u HDZ kako bi dobio 
Županov blagoslov. 

Predsjednik Skupštine je izrekao opomenu D. Milinoviću navodeći da postoji drugo mjesto 
da se govori o zapošljavanjima i učlanjivanjima u stranke. 

D. Milinović je prihvatio opomenu te istakao kako pojedince smeta da se govori o trgovanju 
interesima. 

A. Dabo je zatražio, budući neke smeta njegovo snimanje sjednica, da dobiju od TV LOKI 
link na kojemu bi imali čitav prijenos sjednice. 

Predsjednik Skupštine je istakao da može dobiti link a prijenos sjednica Skupštine ima i na 
stranici TV LOKI. 
 

 Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
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O D L U K U 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Županijskoj 

skupštini Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/3  Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o sufinanciranju Projekta 

«Centar za gospodarenje otpadom Babina Gora» u 2023. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o sufinanciranju Projekta «Centar za gospodarenje 

otpadom Babina Gora» u 2023. godini 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/4  Donošenje Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje 

minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva Ličko-senjske 

županije u 2023. godini 

AD/5  Donošenje Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje 

minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih domova 

Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik, 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog 

standarda javnih potreba osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2023. godini 

 

Zatim je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog  

financijskogstandarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih domova  

Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/6 Donošenje Odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za 

decentralizirano financiranje Doma za starije osobe  Ličko-senjske županije u 2023. godini 



 

 

11 

 

AD/7 Donošenje Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije zdravstvenih ustanova Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb.. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za decentralizirano financiranje 

Doma za starije osobe  Ličko-senjske županije u 2023. godini 

 

Zatim je dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije 

zdravstvenih ustanova Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/8  Donošenje Odluke o objavi obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene – privezišta u uvali 

Dražica (Grad Novalja) 
 

Predlagatelj materijala je Stručno povjerenstvo za koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja za luke posebne namjene, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o objavi obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i 

gospodarskog korištenja luke posebne namjene – privezišta u uvali Dražica (Grad Novalja) 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/9 Donošenje Odluke kojom se određuju morske plaže na kojima se provodi praćenje 

kakvoće mora za kupanje na području Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
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O D L U K U 

kojom se određuju morske plaže na kojima se provodi praćenje kakvoće mora za kupanje na 

području Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/10  Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika 

na području Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Povjerenstvo za nadzor nad radom mrtvozornika na području 

Ličko-senjske županije, a o materijalu je raspravljao Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
  Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na području  

Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/11 Donošenje Odluke o javnim priznanjima Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise. 
  Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o javnim priznanjima Ličko-senjske županije 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/12  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o popisu pravnih osoba od posebnog interesa za 

Ličko-senjsku županiju 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o popisu pravnih osoba od posebnog interesa za Ličko-senjsku županiju 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/13 Donošenje Odluke o  osnivanju Kulturnog vijeća Ličko-senjske županije  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o  osnivanju Kulturnog vijeća Ličko-senjske županije 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/14 Donošenje Programa rada Županijske skupštine Ličko-senjske županije za 2023. godinu  
 

 Predlagatelj materijala je Povjerenstvo za izradu programa rada Županijske skupštine Ličko-

senjske županije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

P R O G R A M   R A D A 

Županijske skupštine Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Program rada se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/15 Donošenje Programa ublažavanja klimatskih promjena, prilagodbe klimatskim    

promjenama i zaštite ozonskog sloja Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Povjerenstvo za izradu Programa ublažavanja klimatskih promjena, 
prilagodbe  klimatskim promjenama i zaštite ozonskog sloja Ličko-senjske županije, a o materijalu 
su raspravljali Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo i Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

P R O G R A M 

ublažavanja klimatskih promjena, prilagodbe klimatskim promjenama i zaštite ozonskog sloja 

Ličko-senjske županije 
 

Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD16 Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 
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Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

P R O G R A M 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske za 2023. godinu 
 

Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/17 Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

P R O G R A M 

javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/18 Donošenje Zaključka o utvrđivanju Prijedloga izmjene Plana specijalističkog 

usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje (2020. do 2024. godina) 

Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali raspravljali Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise  i Odbor za  zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 18. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o utvrđivanju Prijedloga izmjene Plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za 

petogodišnje razdoblje (2020. do 2024. godina) Ličko-senjske županije 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/19  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», suvlasnika Zdravka Hrvatina iz Fažane 

AD/20  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», suvlasnica Nade Vukmirović i Radojke Ćurčić iz 

Plitvičkih Jezera 

AD/21  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Branke Dmitrašinović iz Apatina, Republika 

Srbija 
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AD/22  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Branke Dmitrašinović iz Apatina, Republika 

Srbija 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», suvlasnika Zdravka Hrvatina iz Fažane 

 

Zatim je dao 20. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 25 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», suvlasnica Nade Vukmirović i Radojke Ćurčić iz Plitvičkih Jezera 

 

Zatim je dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 25 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnice Branke Dmitrašinović iz Apatina, Republika Srbija 

 

Zatim je dao 22. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 25 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnice Branke Dmitrašinović iz Apatina, Republika Srbija 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/23  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra 

po pravu prvokupa na području k.o. Senj 

AD/24  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra 

po pravu prvokupa na području k.o. Gospić 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 23. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra po pravu prvokupa na 

području k.o. Senj 
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Zatim je dao 24. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 25 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra po pravu prvokupa na 

području k.o. Gospić 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/25  Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području Ličko-

senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 25 glasova «za» donijela 
 

R J E Š E N J E 

o izmjeni Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske županije 
 

Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Predsjednik Županijske skupštine zaključio je XIII. sjednicu Županijske skupštine Ličko-senjske 

županije u 13,30 sati.  

 

 

 
KLASA: 024-03/23-01/02 
URBROJ: 2125-01-23-3 
Gospić, ______________ 2023. godine 

 

 

 
                 ZAPISNIK SASTAVIO 
 
                     Nikola Došen, oec. 
 
 
 

    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 

                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Sanja Vladetić, dipl. uč.                                                                              Marijan Kustić 

                                                               
 


